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Subject: RE: OMT adviesaanvraag 19-2 DEF

Received: Wed 2/24/2021 2:12:23 PM

Hi JER d=

Net met [EXER en en AZ en NCTV de OMT aanvraag besproken.
We snappen heel goed dat je behoefte hebt aan een uitspraak over de aanpak sport en dat MMZS daar ook (eerder) al om

gevraagd heeft.

Punt is dat we nu niet de hele discussie open willen trekken en weer een hele batterij aan vragen willen stellen.

Die deur willen we echt niet open zetten, nu. Zou een heel raar signaal zijn. We doen nu alleen dat wat er nog op de plank lag bij
OMT.

We gaan volgende week wél die vragen stellen.

Dat doen we dan ook in het kader van de uitwerking van de motie Dijkhoff.
We zullen dan de sport vragen meenemen en de vraag over zwemmen en de vraag over binnen en buiten sporten meenemen.

ort EEE

van: BED (IEE < PEE @ minvws.nl>

Trowoensazg 24 februari 2021 12:
52

Ml 512e | SERVER @minvws.n>
ll. (ALE) < 5.1.2e @minvws.nl>;

Onderwerp: FW: OMT adviesaanvraag 19-2 DEF

Hi

lk snap de druk op OMT en RIVM en het punt van de modellering.
Ik zou er toch voor willen pleiten deze vraag deze keer wel te stellen. We pogen eigenlijk al vanaf december (na Torentjes-gesprek

met Rutte, Van Ark, KNVB en NOCNSF) deze vraag beantwoord te krijgen bij OMT.JEEZheeft me ook gevraagd hoe het ermee

staat?

Steeds wordt ie of vooruitgeschoven of ondergebracht in de routekaart logica. Waardoor er niet echt een rechtstreeks antwoord

komt.

Dat is nu echt niet meer afdoende als we ook obv motie Dijkhoff iom de sector stapjes moeten gaan uitwerken.

De kwestie binnen-buiten is, zeker nu het voorjaar aanbreekt en buiten weer gesport kan worden, eentje die hoog op de agenda

staat.

VERZOEK: Door de vraag nu wel te stellen komt het wellicht iig op de agenda van OMT. En kunnen ze aangeven
- en staat het ook in

de brief die straks naar TK gaat - wanneer ze wel een antwoord verwachten te geven of juist niet. Dan is dat helder en kan dat het

vertrekpunt zijn met de sportsector.

(Overigens als we de vraag verkeerd stellen hoor ik het ook graag.)

Het volgende OMT is zo begrijp ik een week later (5 maart) en dan is het al weer tegen 9 maart aan...

Ben je het eens met deze aanpak?

Alvast dank,

Groet NNEC
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Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: [BEI= minvws.nl>

Datum: woensdag 24 feb. 2021 9:52 AM

Onderwerp: FW: OMT adviesaanvraag 19-2 DEF

Hoi EEE
Bij deze de concept aanvraag die ik heb voorbereid, de vraag over binnen versus buiten kan het RIVM

deze keer niet meer meenemen, dat vergt veel modellering, en daarnaast ligt er ook een algemene
vraag over buiten (de terrassen), die we mee willen nemen voor het volgende OMT

Verzonden: woensdag 24 februari 2021 08:53

cc:IESE
Onderwerp: OMT adviesaanvraag 19-2 DEF

Allen,

Bij deze de concept adviesaanvraag voor deze week, graag zsm jullie input


